



Results

業績

		For the year ended September 30, 截至9月30日止年度				For the 15-month period ended December 31, 截至12月31日 止15個月期間
		1998	1999	2000	2001	2002
		HK\$'000	HK\$'000	HK\$'000	HK\$'000	HK\$'000
		千港元	千港元	千港元	千港元	千港元
Turnover	營業額	18,670	4,410	36,722	79,076	417,747
(Loss) profit before taxation	除稅前(虧損)溢利	(119,923)	4,951	(74,465)	(143,891)	10,991
Taxation	稅項	(1,597)	(608)	—	—	(313)
(Loss) profit before minority interests	未計少數股東權益前(虧損)溢利	(121,520)	4,343	(74,465)	(143,891)	10,678
Minority interests	少數股東權益	—	—	—	287	292
Net (loss) profit for the period/year	期內/年內(虧損)溢利淨額	(121,520)	4,343	(74,465)	(143,604)	10,970

Assets and Liabilities

資產與負債

		At September 30, 於9月30日			At December 31, 於12月31日
		1999	2000	2001	2002
		HK\$'000	HK\$'000	HK\$'000	HK\$'000
		千港元	千港元	千港元	千港元
Total assets	總資產	101,917	126,468	125,428	170,020
Total liabilities	總負債	(34,519)	(10,848)	(36,826)	(61,462)
Minority interests	少數股東權益	—	—	(2,527)	(2,588)
Mandatory convertible notes	強制性可換股票據	—	—	(46,000)	—
Shareholders' funds	股東資金	67,398	115,620	40,075	105,970

Notes:

附註:

- The results for the year ended September 30, 1998 have been extracted from the financial statements of Kosonic International Holdings Limited.
  - The results for each of the three years ended September 30, 1999, 2000 and 2001 and for the period from October 1, 2001 to December 31, 2002 have been extracted from the Company's published financial statements.
  - The Company was incorporated in Bermuda on November 19, 1998 under the Companies Act 1981 of Bermuda and became the holding company of the Group with effect from July 28, 1999 as a result of a scheme of arrangement. Accordingly, the only balance sheets that have been prepared for the Group are those presented above.
- 截至1998年9月30日止年度之業績乃摘錄自高聲國際集團有限公司之財務報表。
  - 截至1999年、2000年及2001年9月30日止3年每年間及由2001年10月1日至2002年12月31日止期間之業績乃摘錄自本公司公佈之財務報表。
  - 本公司於1998年11月19日在百慕達根據百慕達1981年公司法註冊成立，其後因債務償還安排計劃而於1999年7月28日成為本集團之控股公司。因此，本集團所編製之所有資產負債表已於上文刊載。